
Protokoll for årsmøtet i Steinkjer Skiklubb 
 

 

 

Dato: 24. april 2024 
Tid: 18:00 
Sted: Kvamslia 21, Steinkjer skistadion 

 

Åpning av møtet 

• Møtet ble åpnet av leder Steinkjer Skiklubb, Atle Dengerud. 

 

1. Godkjenning av de stemmeberettigede. 

• Stemmeberettigede ble godkjent uten merknader.  
Antall: 21. 

 

2. Valg av dirigent 

•  Torbjørn Wekre ble valgt som dirigent. 

 

3. Valg av protokollfører 

• Marthe Buøy Lorvik ble valgt som referent. 

 

4. Velge to medlemmer til å underskrive protokoll 

• Maren Asp og Stian Ludvigsen ble valgt til å underskrive protokoll. 

 

5. Godkjenne forretningsorden 



• Forretningsorden ble godkjent med merknader. 
Merknad; Enighet om å fortsette med romslig taletid, som tidligere år. 

 

6. Godkjenne innkalling 

• Innkalling ble godkjent uten merknader. 

 

7. Godkjenne sakliste 

• Sakliste ble godkjent uten merknader. 
Antall saker: 15. 

 

8. Årsberetning 

• Årsberetningen for 2024 ble presentert i årsmøtedokumentene. 

• Årsberetningen ble godkjent med kommentarer. 

Kommentar 1; Dirigent, Torbjørn Wekre, presiserer at det er mye godt innhold i 
årsberetningen, dette er viktig å formidle.  

Kommentar 2; Leder, Atle Dengerud, presiserer innholdet i årsberetningen. 

Kommentar 3; Styremedlem (anlegg), Kjetil Bratbakken, presieser innholdet i 
årsberetningen og viktigheten av dugnadsinnsatsen i klubbens anlegg. Det er 
viktig at dette opprettholdes.  

Kommentar 4; Dirigent, Torbjørn Wekre, uttrykker glede over at klubbens 
medlemstall går i en positiv retning. Dette vitner om at systematisk arbeid over tid 
har gitt gode resultater, og det bør bemerkes. 

Kommentar 5; Styremedlem (alpint), Tommy Haugan, presiserer innholdet i 
årsberetningen. 

Kommentar 6; Styremedlem (hopp), Terje Moen, presiserer innholdet i 
årsberetningen. 

Kommentar 7; Fungerende styremedlem (langrenn), Maren Asp, presiserer 
innholdet i årsberetningen. 

Kommentar 8; Styremedlem (skiskyting), Line Bratland, presiserer innholdet i 
årsberetningen. 

Kommentar 9; Representant for «Silver Club» i styret, Knut Skogan, uttrykker at 
Silver Club har hatt stor glede av å følge klubbens senior damer i skiskyting denne 
sesongen. I den forbindelse har Silver Club blitt enig om å gå litt ut over normal 
praksis, når det gjelder stipend til utøvere. Marit Ishol Skogan og Frida Dahl, 



tildeles hvert sitt stipend fra Silver Club.  
Det er blitt gitt positive tilbakemeldinger fra leietakere av «Klubbhus 79», etter 
oppgraderingene som er blitt gjort innvendig. Det presiseres at den fantastiske 
dugnadsinnsatsen har resultert i disse store oppgraderingene. 
Dugnadsgjengen «kondis» har i alt gjennomført 250 dugnadstimer med rydding i 
klubbes stadion- og løypenett. Denne gjengen trekkes spesielt frem. 

Kommentar 10; Dirigent, Torbjørn Wekre, understreker at årsberetningen fra 
«Heggesåsens venner» vitner om god jobb og mye aktivitet, som er svært positivt. 

Kommentar 11; Styremedlem (alpint), Tommy Haugan, tilføyer at det er andre 
året «Heggesåsens venner» er i drift. De er en solid og strukturert «gjeng», som er 
trygg å ha med seg. 

Kommentar 12; NN, beskriver at «Skistua», «Silver Club» og «Skistukomiteen» har 
et tett samarbeid, og dugnadsinnsatsen er formidabel. 

Kommentar 13; Jarle Bylund, presiserer at «Skistua» eies av Steinkjer Skiklubb, 
men at en «oppussing/rehablitering» av denne, ikke skal gå på bekostning av 
aktiviteten i klubben. Det understrekes viktigheten av å ta vare på «Skistua». 

Kommentar 14; Dirigent, Torbjørn Wekre, understreker at «Skistua» er en del av 
Steinkjer Skiklubbs identitet. Den bidrar til god folkehelse, gjennom sitt tilbud. 

 

9. Regnskap og revisjonsberetning 

a) Regnskapet for 2023 ble presentert av styremedlem (økonomi) Pål Anders Dahl. 

b) Styrets økonomiske beretning ble presentert av styremedlem (økonomi) Pål 
Anders Dahl. 

c) Kontrollutvalgets beretning ble presentert av leder kontrollutvalget, Stian 
Ludvigsen. 

d) Det har ikke vært engasjert ekstern revisor. 

 

10. Behandle saker som fremgår av godkjent sakliste 

• Det ble ikke fremmet noen saker til behandling. 

 

11. Fastsette kontingenter 

• Kontingenter ble godkjent uten merknader. 

 

12. Vedta budsjett 



• Budsjettet for 2024 ble presentert av styremedlem (økonomi), Pål Anders Dahl. 

• Budsjettet ble godkjent med kommentar. 
Kommentar; Styremedlem (økonomi), Pål Anders Dahl, kommenterer et budsjett 
basert på regnskapstall og med mål om tilrettelegging for utvikling og aktivitet. 

 

13. Behandle organisasjonsplan 

• Organisasjonsplan ble godkjent uten merknader. 

 

14. Valg 

• Følgende personer ble valgt til styret i Steinkjer Skiklubb med kommentarer:  

o Leder: Atle Dengerud 

o Nestleder: Lillian Hatling 

o Styremedlem (langrenn): Maren Asp 

o Styremedlem (skiskyting): Line Bratland 

o Styremedlem (alpint): Tommy Haugan 

o Styremedlem (hopp): Truls Hafell 

Øvrige roller i styrets sammensetning var ikke på valg. 

Kommentar; Leder valgkomiteen, Stian Ludvigsen, presiserer at Steinkjer 
Skiklubb er en stor klubb og det er mange verv som skal fylles. Det er mange som 
gjør en stor jobb for Steinkjer Skiklubb, det er da også naturlig at noen trekker seg. 

 

15. Beslutte om det skal engasjeres revisor til å revidere regnskap 

• Styrets forslag om å ikke engasjere revisor ble godkjent. 

 

16. Møtet avsluttes 

• Møtet ble avsluttet av dirigent, Torbjørn Wekre. 

 

 

 

 

Maren Asp 

 

 

 

 

Stian Ludvigsen 


